
Aan: Frank Groen <FGroen@tiel.nl> 
CC: Walter Brouwer <WBrouwer@avri.nl>; Yasmina Parodi <parodi@avri.nl> 
Onderwerp: RE: Status Tiel (complimenten van de wethouder) 
 
Geachte heer Groen, beste Frank 
 
Ik begreep van Walter dat U nog enkele vragen heeft over de uitvoering en voortgang van het 
plaatsingsproces. Ik begeleid als projectleider het uitvoeringsproces. 
 
In algemene zin spelen we zo goed mogelijk in op de dagelijkse actualiteit die de omschakeling van 
het nieuwe beleid in zich heeft. Organisatie en maatschappij leren op dit punt samen om te gaan met 
het nieuwe afvalbeleid. Voor de dagelijkse gang van zaken betekent dat wij zo snel mogelijk inspelen 
op meldingen van inwoners en daaruit lessen trekken. Denk bijvoorbeeld aan bijplaatsingen, volle 
containers en passen die niet werken.  
 
Het zijn juist deze signalen die zorgen dat we de komende maanden in gezamenlijkheid met de 
inwoners het nieuwe afvalsysteem goed in te regelen. Met als doel zoveel mogelijk gescheiden 
grondstoffen uit het restafval te halen.   
 
Er zijn nog een drie locaties die wij in uw gemeenten moeten plaatsen. Uiteraard hebben de 
inwoners een alternatieve locatie aangeboden gekregen.  In beginsel zullen we starten met het 
plaatsen van een drietal semi- bovengrondse locaties. De eerder ‘aangewezen’ ondergrondse locaties 
bleken door obstakels (dieper dan 1,5 meter) in de ondergrond niet te voldoen. Daarvoor zoeken we 
in samenspraak met uw gemeente, het ingenieursbureau en Avri een nieuwe locatie. We hopen de 
definitieve locaties in Q3/ Q4 aan te wijzen en aansluitend te plaatsen.  Maar houdt u rekening met 
de complexiteit m.b.t. het vinden van een juiste locatie.  
 
Voor de uitbreiding (autonome groei) van uw stad moeten in de komende periode 2 nieuwe locaties 
worden gezocht en geplaatst. Gedurende dat proces breiden we het team uit met functionarissen die 
gaan over de gebiedsontwikkeling en bij voorkeur projectontwikkelaars. Overigens zal het nieuwe 
afvalbeleid onderdeel blijven van de autonome groei. Daarnaast moeten wij nog 6 perscontainers 
plaatsen in uw stadscentra voor de inzameling van het PD afval. Dat wordt nu nog in zakken 
opgehaald. We verwachten de perscontainers in oktober werkend te kunnen opleveren. Dat heeft te 
maken met de aanleg van krachtstroom. Dat wordt verzorgd door netbeheerder Liander.  
 
Verder zullen wij in uw gemeente 39 overtollige ondergrondse afvalcontainers voor het restafval 
verwijderen. Die gooien we niet weg. Want deze containers worden, voor zover kan, op andere 
plekken in de regio opnieuw gebruikt. Inwoners zijn hierover per brief geïnformeerd. En als extra 
zullen we de te verwijderen containers voorzien van een sticker.   
 
Er komen veel vragen binnen bij het KCC van Avri. Veel gaan over pasjes die niet werken. Tussen 1-9 
juli hebben organisatie en inwoners in de hele regio overlast ervaren over de onvoldoende werking 
van het passensysteem. Regio breed betrof het een 80 tal locaties die niet goed bleken zijn 
ingeregeld. Dat herstel verwachten we deze week te kunnen afronden.  De toegang tot deze 
herstellocaties is voor de inwoners in de regio geregeld. We zijn overigens blij dat inwoners kritisch 
meekijken. Op die manier lossen de inwoners en organisatie samen de aanloopproblemen op. Er 
wordt door Avri extra ingezet om de schriftelijke vragen die worden gesteld binnen een redelijke 
termijn af te doen. Daarvoor worden jongvolwassenen ingezet. En dat gaat erg goed.  
 
Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. En u daarmee uw raad kunt 
informeren.  Mocht u toch meer willen weten dan verneem ik dat graag van u. 
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Hartelijke groet, 
 
Dave Post 
Projectleider 
Invoering nieuw afvalbeleid 
 


